
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 26. 6. 2024 na FIT ČVUT

Účastníci:
● Albert Havliček
● Andrea Jeřábková (online)
● Sára Kandlerová
● Bára Karlíková
● Pavel Lehký
● Standa Lepič
● Matyáš Rak
● Matěj Široký
● Petr Vilímek (online)

15:08 - Schůze začíná dvouminutovým ztrácením času.
15:11 - Schválení programu schůze

1. Schválení programu schůze

Usnesení 08-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 9. 5. 2024 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 5 minut)

a. Pubkvíz
b. Deskovky
c. Jóga v kampusu

4. Update k následujícím akcím (typ: diskuze, čas: 5 minut)
a. FIT voda
b. Hello FIT
c. WS na začátku semestru

5. Info k webu (typ: diskuze, čas: 10 minut)
a. Nasazení
b. Stránka pro firmy

6. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut)
3-0-0 Přijato
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2. Schválení zápisu schůze z 9. 5. 2024

Usnesení 08-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 9. 5. 2024 ve formě
zaslané do kanálu Zasedačka na Discordu v 15:13.

3-0-0 přijato

3. Zhodnocení proběhlých akcí
a. Pubkvíz

Účast dobrá, nabrali jsme i lidi co koukali na hokej a vůbec o akci nevěděli. Koordinace
se SpoluPRACUJEME dobrá, ale Ondra odjíždí pryč, tak nevíme, jak to bude vypadat.
Otázky byly celkem lehké, ekonomické celkem těžké, nahrálo to účastníkům z VŠE.
Bára navrhuje, že bychommohli na přelomu října/listopadu udělat něco podobného,
více zaměřené na prváky - klidně zase v Hubu - v času fitpiva.

b. Deskovky
Připojil se Matěj. Standa ho žádá o informace k deskovkám. Matěj nic neví. Byla to
první Šimonova akce, tím tedy trochu chaotická. Šimon si to užil. Bylo špatně
odhadnuté množství nápojů (pilo se víc než plánovaně). Standa připomíná zprávy o
projektech. Někdo by to měl napsat - Šimon. Jsme rádi, že to dělal a že si to vyzkoušel.
Bert předává klíč od Fitpp skladu Báře. Deskovky z Matyášovo pohledu v pohodě.
Zahrál si. Uklidil. Zbyl ještě sud piva. Bude odnesen na SU parlament, je třeba vypít.
“Tak nějak všechno v klidu”, závěrem.

c. Jóga

Bylo pět session, na první session přišlo pár lidí nalákaných na jídlo. Na další se
informace rozšířila i na Dejvické koleje a začalo chodit víc lidí. Jednou přišlo dokonce
12 lidí.
8:30 byl asi horší čas, někdo si přál od osmi, pro mnohé to bylo moc brzo. Možná
kdyby to bylo v 9 tak by to bylo lepší. Většina lidí jsou FIŤáci/FELáci. Dobře se cvičí
venku na trávě na ručníku většina lidí nemá v Praze karimatky, nevíme jestli to bude
dobrý v semestru, v září bude ještě hezky, ale pak bude zima a v budově to nemusí být
tak vhodné. Dává smysl třeba od 8 aby to stihli v 9:15 na hodinu.

4. Update k následujícím akcím
a. FIT Voda
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Sice vyhlášení pozdě, ale účast nebude špatná. Hodně lidí dalo interested na event a
dost lidí se už i přihlásilo. Úsek Sázavy závisí na počasí. Minule se objednávalo pár dní
dopředu. Trasa je zatím naplánovaná.

b. Hello FIT

Byla schůzka s Pavlem, definoval se datum generálky - 9.9. v pondělí, od 17:00 do
21:00. Chceme sjet prezentace. František si chtěl vzít vše na sebe, slíbil se na to
vrhnout po dodělání zkouškového. Stav neznámý. Standamá strach z toho, že se Pavel
nechce sejít přes prázdniny. Hru táhne Kačka, nevíme jak budou chtít spolupracovat
jiný kluby. Plán byl dneska na parlamentu pozvat, ale nevíme, jak to vlastně bude
vypadat. Měly by se vymyslet za FIT další stanoviště. Vzít je do 1x. patra, do laborek.
Není to připravené, ani zdaleka. Příběh je vymyšlen, stanoviště nejsou rozmyšlena,
problém bude s nábytkem. Měla by být schůze přímo k praktickému provedení.
MEETINGMUSÍ BÝT V PRŮBĚHU PRÁZDNIN!!!.
Informace na spolupráci s EY budou zítra.

c. Open-study sessions (OSS)

Aktuálně se shání Muzikář, aby akci zaštítil pro použití v Studenti sobě Vedení říkalo,
že chtějí propagovat Studenti sobě. Je to otázka, která by měla být už před HELLO
FITem vyřešena. Nějaký grafik bude zaúkolován. Bára se jeví, že tento task uchopí.
Nemá smysl začít s propagací dřív než v září. Plánuje se zatím 5 týdnů s případě zájmu
možno pokračovat. Přes prázdniny propagace přes FIT/FIT++ discordy. První je však
nutné vyřešit interní detaily. Dodělání jmenovek - specializace - s čímmohou pomoct.
Matyáš požádá PR o pomoc. Matyáš zařídí. Matyáš Rak, rakmaty, aby nedošlo k
záměně a vyvlíknutí. Závěrem - “snad se to stane.”

5. Web

Alberte - kdy bude web? O víkendu.Měl by být hotový k nasazení. Připomínky nebyly
zapracovány, funkčnost je prioritou, to jsou problémy budoucího Alberta. Albert
napíše dokumentaci, jak nasadit web. Bára na Matyáše: proč tvůj telefon zní, jako když
se otevírá Alzabox? Bára chce vědět, jak se nasazuje web, dožaduje se instruktáže od
Alberta.
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6. Různé
Diskuze o propagačních materiálech FIT++. Nicknacky na HELL OF IT afterparty?
Nejasná cena, termíny vyhotovení návrhu i dodání. I kdyby se to nestihlo na tu
afterparty, měli bychom to přestat oddalovat. Grafika - Julča?

16:30 - Schůze ukončena -mějte se krásně.
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